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ZAPYTANIE 

 

 Ze względu na prośbę mieszkańców wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Lotniczej 

proszę o odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy jest możliwość pomocy przy wycięciu drzewa z gatunku Jesion wyniosły 

z terenu nieruchomości będącej własnością Gminy Legnica, powierzoną 

w większej części użytkownikom wieczystym, położonej przy ul. Lotniczej  lub 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie korony drzewa, mających 

na celu jej prześwietlenie i zwiększenia tym dopływu światła? 

2. Czy Zarządca Nieruchomości winien każdorazowo odpowiadać na pisma 

i wnioski mieszkańców wspólnoty przezeń zarządzających? 

Wycięcie bądź jeżeli to korzystniejsze wyjście przeprowadzenie na w/w drzewie 

zabiegów pielęgnacyjnych mogłoby mieć korzystny wpływ na dopływ światła 

w mieszkaniach, ocieplenie ich i komfort mieszkańców. 

W załączeniu wniosek z podpisami mieszkańców, pisma Marszałka Województwa 

Dolnośląskiego, pismo z Ministerstwa Środowiska. 
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